
Protokół Nr LXXXVIII/2024 
z LXXXVIII sesji Rady Miasta Dęblin 

dnia 24 stycznia 2024 r. 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 14:30). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 

Yideo-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 

Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. nkt 2 Sprawdzenie obecności. 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 
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obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67% 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka złożyła wniosek do porządku obrad o dodanie do porządku 
obrad, jako punkt 7 c projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu 
współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2024". 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowniana nad złożonym wnioskiem. 

głosowanie Wniosek Burmistrza Miasta o dodanie do porządku obrad, jako punkt 7 c projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Miasta 
Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2024". 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 13:12:06-13:12:43 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Yyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 
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7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Swietliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

W związku z przyjęciem przez Radę Miasta wniosku Burmistrza, Przewodniczący RM 
przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2023. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2024 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Dęblin 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024"; 

d) powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 
konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie; 

e) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2024; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem 
Dęblin a gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ryk; 

g) pomnika przyrody; 
h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej 

w Dęblinie. 
8. Zamknięcie sesji. 

Przyjęcie porządku obrad. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 24 stycznia 2024 r. czas 13:14:35 - 13:14:48 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

i lp nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 

8 

Krygrowski 

Kurowski 

Maciej 

Andrzej 

ZA 

ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Ad. 4 Informacja o pracach Przewodniczaceso Rady i Burmistrza Miasta w okresie miedzy 
sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji: 
- 3 stycznia brałem udział w uroczystości mianowania na wyższy stopień oficerski dwóch 
członków Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa Polskiego. Awanse na stopień podpułkownika 
otrzymali mjr rezerwy Mirosław Michaluk - Prezes Stowarzyszenia oraz mjr rezerwy Tadeusz 
Kozieł. Uroczystość odbyła się w Muzeum Sił Powietrznych w Dęblinie; 
- 1 1  S t y c z n i a  b r a ł e m  u d z i a ł  w  s p o t k a n i u  n o w o r o c z n y m  n a  z a p r o s z e n i e  S t o w a r z y s z e n i a  S e n i o r ó w  
Lotnictwa Wojskowego. Również tego samego dnia brałem udział w posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Problematyki Socjalnej; 
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- 19 stycznia brałem udział w promocji na pierwszy stopień podoficerskiej. Uroczystość odbyła 
się w Szkole Podoficerskiej Sił Powietrznych w Dęblinie; 
- 22 stycznia brałem udział w posiedzeniach stałych Komisji Rady Miasta, na których 
opiniowaliśmy materiały na dzisiejszą sesję. 

Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 19 grudnia uczestniczyłam w Jasełkach zorganizowanych przez Miejskie Przedszkole nr 4; 
- 19 grudnia brałam również udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanych przez Dowódcę 
Garnizonu, które odbyło się w kasynie na lotnisku; 
- 19 grudnia zorganizowałam świąteczne spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli, a także 
Wigilię Miejską przed Urzędem Miasta. W trakcie Wigilii wysłuchaliśmy kolęd i pastorałek 
w wykonaniu artystów z Miejskiego Domu Kultury. Koło Gospodyń Miejskich zorganizowało 
posiłek wigilijny, dzieliliśmy się z mieszkańcami opłatkiem, a także słodyczami z najmłodszymi 
uczestnikami wydarzenia; 
- 21 grudnia brałam udział w spotkaniu Wigilijnym zorganizowanym przez Starostwo 
Powiatowe w Rykach; 
- 6 stycznia uczestniczyłam w koncercie kolęd i pastorałek w wykonaniu artystów z Miejskiego 
Domu Kultury w Kościele pw. Chrystusa Miłosiernego w Dęblinie; 
- 7 stycznia brałam udział w spotkaniu Mikołajkowym zorganizowanym przez Zarząd 
os. Mierzwiączka w budynku świetlicy przy ul. 1 Maja w Dęblinie. Serdecznie dziękuję 
Zarządowi osiedla za zorganizowanie tego wydarzenia. Uczestniczyło w nim bardzo dużo dzieci, 
a zabawa była przednia; 
- 9 stycznia brałam udział we wręczeniu nagród oraz wyróżnień dla dzieci i młodzieży z naszych 
placówek oświatowych w plastycznym Ogólnopolskim Konkursie Strażackim, który odbył się 
w budynku Miejskiej Biblioteki Publicznej; 
- 10 stycznia wzięłam udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy w Rykach; 
- 11 stycznia brałam udział w spotkaniu poświątecznym w restauracji „Piekiełko" na zaproszenie 
Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa Polskiego; 
-12 stycznia wzięłam udział na zaproszenie Rektora Komendanta LAW w uroczystym 
przekazaniu do użytkowania nowych inwestycji budowlanych oraz pozyskanego sprzętu do 
szkolenia. Na wydarzeniu obecny był Wiceminister Ministerstwa Obrony Narodowej Stanisław 
Ziątek; 
- 14 stycznia wzięłam udział w koncercie kolęd i pastorałek, a także Koncercie Noworocznym na 
os. Stawy na zaproszenie Zarządu Osiedla w Stawach; 
-19 stycznia w Warszawie podpisałam akt notarialny na zbycie działki nr 4057/9 przy 
ul. 15 Pułku Piechoty Wilków, czyli działki pod tymczasowym targowiskiem miejskim; 
- 22 stycznia brałam udział w posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miasta opiniujących 
materiały na dzisiejszą sesję; 
- 24 stycznia uczestniczyłam w „27 Koncercie Kolęd i Pastorałek Chórów i Zespołów 
Dziecięcych" w MDK w Dęblinie. 

Ad. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Radny Jarosław Wojtyś - jeszcze raz wnioskuje do Pani Burmistrz o interwencję w sprawie 
targowiska miejskiego przy ul. Niepodległości. Dzisiaj znowu zostałem wezwany przez 
handlujących i przez mieszkańców, bo nie dało się tam wysiąść z samochodu, ponieważ był lód. 
Ludzie nie mogli się porozkładać z towarem, a kupujący się przewracali. Dopiero pracująca tam 
pani ręcznie wysypywała sól z wiaderka. Myślę, że jeżeli MZGK za to odpowiada, to powinien 
dbać o to. 
Radna Maria Cydejko - w związku z tym, że na os. Lotnisko mamy problem z parkowaniem. 
Wielu mieszkańców posiada karty parkingowe dla osób niepełnosprawnych i np. przy 
ul. Scibiora nie ma żadnego miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych, dlatego 
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zwracam się z wnioskiem, aby w tym miejscu wyznaczyć, co najmniej dwa miejsca parkingowe 
dla niepełnosprawnych, jeżeli będzie robiony projekt przebudowy. 
Wicestarosta Rycki Monika Kośmińska - w związku z tym, że jest to pierwsza sesja w tym 
roku, to życzę Państwu, aby ten 2024 rok był pomyślny dla nas wszystkich, aby spełniły się 
nasze plany, marzenia oraz życzę Państwu dobrych decyzji dla Miasta Dęblin. 

Przedstawię stan realizacji inwestycji na terenie miasta Dęblin, które są realizowane na 
naszym terenie. W dniu 30 stycznia odbędzie się sesja Rady Powiatu Ryckiego, na której 
przyjmujemy do wieloletniej prognozy finansowej kwotę 50 800 000 zł, na zadanie przebudowa 
drogi powiatowej od granicy Ryk do ronda w Dęblinie. Inwestycja stanie się faktem, bo 
pieniądze w budżecie już będą. Uporaliśmy się już ze wszystkimi procedurami 
dokumentacyjnymi tj. podpisanie umów z Ministerstwem Infrastruktury. Inwestycja jest 
wieloletnia. W lutym ogłaszamy zamówienie publiczne na dokumentację na to zadanie. 
Myślimy, że projektowanie tej drogi zakończy się wraz z wykupem gruntów, będziemy 
próbowali wykupić grunty, tak żeby droga w miejscu gdzie są zakręty poszła nowym śladem, 
czyli wyprostujemy te zakręty. Droga będzie poszerzona do 9,20 metrów, czyli 7 m droga plus 
ścieżki rowerowe. Będziemy w stałym kontakcie z miastem Dęblin, żeby ten projekt zrobić jak 
najlepiej. Będzie przebudowany most koło przetwórni, jest również przewidziana przebudowa 
ronda. Realnie planujemy, że wykonawca wejdzie z budową tej drogi w połowie 2025 roku, a do 
użytkowania drogę musimy oddać najpóźniej w grudniu 2026 roku. Jest to ogromna inwestycja, 
za duże pieniądze, więc myślę, że ta droga będzie służyła latami mieszkańcom naszego miasta 
i całego powiatu. 

Kolejna inwestycja na terenie Dęblina realizowana przez powiat wspólnie 
z dofinansowaniem z miasta Dęblin to ul. Spacerowa. Wszelkie dokumenty tj. pozwolenia, 
decyzje już są gotowe. Teraz firma Strabag czeka tylko na adekwatną pogodę, aby mogła 
rozpocząć tą inwestycję. Myślę, że zima będzie łaskawa w lutym i w marcu zaczną się już 
pierwsze prace. Będzie to utrudnienie dla mieszkańców os. Lotniskowo, bo jest to jedyna droga 
do Osiedla, ale myślę, że „zaciśniemy zęby", bo żeby było dobrze musi być chwilę źle. Więc 
myślę, że uzbroimy się w cierpliwość i ta droga zostanie szybko i bez komplikacji zrobiona. 

Na terenie miasta będzie jeszcze jedna inwestycja warsztatów Zespołu Szkół 
Zawodowych nr 2. Jesteśmy na etapie projektowania termomodernizacji, kompleksowego OZE 
dla szkoły i warsztatów, są to pompy ciepła, w środku wymiana kaloryferów, wymiana dachu. 
Budynek warsztatów będzie dostosowany do lepszej edukacji naszej młodzieży. 

W toku są właśnie te trzy inwestycje, myślę, że przebiegną one bez żadnych komplikacji, 
a jeżeli takie się pojawią, to proszę do mnie dzwonić. 
Rada Urszula Czarnecka - dowiedziałam się, że od 1 stycznia została podpisana umowa ze 
schroniskiem w Sobolewie. Czy w umowie są jakieś zmiany po tym roku, kiedy było niezbyt 
komfortowo. Ciągle były skargi na to schronisko. Czy coś może zostało zmienione w umowie 
odnośnie tego schroniska? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka odpowiedziała na złożone wnioski: 
Radnemu Jarosławowi Wojtysiowi - po raz pierwszy słyszę, że na targowisku miejskim było 
ślisko. Pracownik tam zatrudniony jest zobowiązany do tego, aby sprzątać i utrzymywać 
targowisko. Dlatego też, jeżeli pracownikowi zgłoszono, że jest brak możliwości poruszania się 
po targowisku, to posypywał on ten teren solą bądź piachem, bo takie są jego obowiązki 
i zadania. Nie zgłaszano mi, że jest to niewystarczające. Jeśli otrzymamy w Urzędzie Miasta 
zgłoszenie od pracownika, to wówczas zlecimy dodatkowo MZGK utrzymanie, czy odśnieżenie 
tego targowiska bądź dodatkowo dosypanie piachu. Będziemy w kontakcie z pracownikiem, 
który ma obowiązek utrzymywania tego targowiska w należytym stanie, bo to wynika z umowy 
zlecenia zawartej między mną i pracownikiem. Natomiast gdyby to było niewystarczające, bo 
tak również może być, tak jest przy odśnieżaniu, to wtedy zlecamy dodatkowo te prace MZGK. 
Możemy zlecić to zadanie każdemu innemu podmiotowi, ale nasz MZGK jest najbliżej i również 
może się tym zająć. Będziemy reagować, jeśli tylko takie zgłoszenie zostanie do nas skierowane 
zarówno przez radnego, panią, która sobie nie daje rady w pracy na targowisku, czy przez 
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mieszkańca, który taką potrzebę nam zgłosi. 
Radnej Marii Cydeiko - bardzo dobrze wiemy wszyscy, że mamy problemy z parkowaniem na 
os. Lotnisko. Jeżeli Pani radna dowiedziała się, że są takie potrzeby w rejonie 
ul. Scibiora i mieszkają tam osoby niepełnosprawne, które nie mogą spokojnie zaparkować, to 
podejmiemy ten temat niezwłocznie. 
Radnej Urszuli Czarneckiej - umowa ze schroniskiem w Sobolewie została podpisana. Na 
stronie BIP można przeczytać, jakie czynności poprzedziły podpisanie tej umowy. 
Zgłosiliśmy się do trzech schronisk i została złożona jedna oferta, tylko z Sobolewa. Puławy na 
piśmie odmówiły nam i uzasadniły, dlaczego. Natomiast nie przypominam sobie, żeby 
w ostatnim czasie były składane skargi na Sobolew, wręcz przeciwnie. Słyszałam też 
w rozmowie z Panią radną, która niejednokrotnie była z Komisją Gospodarki Komunalnej, że po 
wizycie w Sobolewie, (co najmniej dwukrotnej bądź trzykrotnej) komisja, jak i też sami Radni 
z pracownikami stwierdzili, że (za każdym razem mam przedkładaną notatkę służbową z takiej 
wizyty), że warunki są bardzo dobre, wręcz doskonałe. Dlatego pytanie Pani radnej mnie dziwi, 
bo Pani osobiście uczestniczyła i słyszałam od Pani radnej pochwały, że tam nic złego nie 
zauważyła, wręcz przeciwnie było wszystko w porządku. Dlatego nie miałam żadnych 
wątpliwości, analizując wcześniej wszystkie nasze kontrole, (również analizując przed 
podpisaniem umowy sytuację, jaką mi zdali zarówno radni kontrolujący to schronisko jak 
i pracownicy kontrolujący to schronisko) nie widziałam przeszkód, aby zawrzeć umowę na 
podobnych warunkach, jakie były w tamtym roku. Taka też została zawarta, jej treść jest 
dostępna i można ją uzyskać w Wydziale Gospodarki Komunalnej. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - zdarzają się takie sytuacje, jak ostatni post na FB na 
stronie Przewodniczącego Zarządu os. Staszica Pana Romana Bytniewskiego dotyczący zmiany 
regulaminu przyznawania nagród stypendialnych Jana Pawła II. W opublikowanym poście była 
uwaga czy wręcz krytyka zmiany treści tego regulaminu. Zostali przywołani radni, którzy 
zagłosowali za tym regulaminem. Rozumiem, że był to przytyk do tego, że regulamin jest 
niewłaściwy. Przypomnę, że wszyscy Państwo byliście obecni na tej sesji. Byli dyrektorzy 
placówek oświatowych, odbyła się dyskusja, było uzasadnienie do tej uchwały i nikt 
nie wniósł żadnych zastrzeżeń, łącznie z Panem Przewodniczącym Zarządu Osiedla, który 
później skrytykował to w poście. Ten poziom dyskusji w postach nie jest potrzebny. Jeśli 
możemy o tak ważnych sprawach dyskutować bezpośrednio w tak dużym gronie. Czyli gdyby 
np. uwagi, były skierowane do radnych, którzy zajmowali się tym problemem, to być może 
byłyby propozycje zmiany tej uchwały. Natomiast, czym kierowaliśmy się wszyscy? 
Zrozumiałam, że zarówno radni jak i też dyrektorzy uznali, że jest to dobry kierunek zmiany tej 
uchwały. Jeśli weźmiemy pod uwagę stypendia Jana Pawła II przyznawane przed jej zmianą, to 
musimy zauważyć, że co trzeci uczeń w placówce oświatowej zwłaszcza w okresie pandemii 
takie stypendium otrzymał. Oznaczało to, że wystarczyło mieć tylko wysoką średnią powyżej 
pięciu, żeby uczeń był nagrodzony. Więc doszliśmy do wniosku, że Janowi Pawłowi II nie 
chodziło tylko i wyłącznie o to żeby nagradzać dzieci, czy uczniów za piątki w szkole, ale za 
wybitne osiągnięcia. Dlatego uznaliśmy, że do dobrych ocen należy również dołożyć osiągnięcia 
na etapie konkursów wojewódzkich, czyli być laureatem konkursu Wojewódzkich i wówczas 
zmobilizuje to młodzież do zdecydowanie lepszej nauki i większego wysiłku. Zauważyliśmy już, 
że są pierwsze efekty zmiany tego regulaminu, bo może już Zespół Szkół Ogólnokształcących 
chwali się na swoim profilu na Facebooku, że młodzież przygotowywana jest przez nauczycieli 
do konkursów tego typu z historii, czy języka polskiego. Więc rozumiem, że to pozytywnie 
zadziałało na nauczycieli tej placówki, za co dziękujemy, jak i też na młodzież, która takie 
wyniki chce osiągać. Bardzo bym prosiła, żeby jak możemy o tym dyskutować to zróbmy to na 
szerszym forum tak jak tutaj. W trakcie dyskusji nad uchwałą powiedziane zostaną celne uwagi i 
osiągniemy konsensus odnośnie dobrych rozwiązań służących naszej młodzieży jak też 
nauczycieli. Już widzę efekty, bardzo szybko i jeszcze raz serdecznie dziękuję, bo to jest również 
rola nauczycieli, również Pana Przewodniczącego os. Staszica, który jest jednocześnie 
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nauczycielem historii. Bardzo się z tych wyników cieszymy. Dyskutujmy o tym, nie w postach, 
nie na stronach tylko tutaj jak mamy okazję przedyskutować ten temat. 

Serdecznie dziękuję Panu Staroście Ryckiemu, Pani Wicestaroście, wszystkim radnym 
rady powiatu, którzy przyczynili się do tego, że tak duże zadanie inwestycyjne o tak wielkiej 
wartości zostanie wprowadzone do budżetu. Dla nas ta droga, była priorytetowa, bo mieszkańcy 
od wielu lat prosili mnie, żeby wyremontować czy wykonać drogę do Ryk od strony Staw. 
Mieszkańcy zwłaszcza mieli na myśli nie tylko komfort poruszania się samochodami, ale 
również rowerami. Wiem, że projekt będzie zakładał również we współpracy z powiatem 
wykonanie ścieżki rowerowej. Fakt, iż została ona umieszczona w programie, w projekcie dróg 
dofinansowanych w całości z Ministerstwa Infrastruktury powoduje, że miasto Dęblin będzie 
miało wygodne połączenie z Rykami bez wyasygnowania dodatkowych środków. Jest to 
inwestycja za ponad 50 min zł, więc musielibyśmy dołożyć 25 min do tej drogi żeby powstała. 
Za 50 min zł i powstanie piękna, szeroka, utwardzona droga. My dołożymy środki tylko do 
ścieżki rowerowej, na której nam również bardzo zależy. Serdecznie dziękuję za tą inwestycję w 
imieniu swoim, radnych oraz mieszkańców. Szkoda, że nie udało nam się to wcześniej, ale 
wiemy jak długa jest procedura umieszczania takich zadań w planach na etapie rządowym. 
Dziękujemy również za ul. Spacerową, bo na nią czekaliśmy już kilkadziesiąt lat. Miejmy 
nadzieję, że w efekcie remontów w sprawie tej drogi, zostanie przede wszystkim poprawiona 
ścieżka rowerowa, o którą zabiegali mieszkańcy. Jest to jedyna droga do największego osiedla 
na terenie miasta Dęblin. Nie mamy innych dróg, więc pewnie będzie to poprzedzone tymi 
niedogodnościami, o których mówiła Pani Wicestarosta, ale myślę, że zniesiemy je dla dobra 
sprawy, bo w przyszłości głównie mieszkańcy osiedla, ale też i wszyscy mieszkańcy poruszający 
się rowerami będą mieli wygodny dostęp do osiedla Lotnisko i Masów. Jeszcze raz serdecznie 
dziękuję i miejmy nadzieję, że dalej będziemy tak owocnie współpracować jak dotychczas. 
Radna Urszula Czarnecka - wiem, że jeździłam, bardzo się tym interesuję. Kwestia dotyczyła 
ostatnich miesięcy, czyli listopada i grudnia. Dostawałam zdjęcia od mieszkańców z różnych 
gmin, które mają podpisaną umowę z Sobolewem i zabierali stamtąd psy w różnych stanach. 
Nie mogłabym tego sprawdzić, bo procedura jest taka, że do pana właściciela trzeba najpierw 
zadzwonić i dopiero pojechać, więc trudno mi powiedzieć czy jakbym przyjechała to 
rzeczywiście zastałabym to, co bym chciała zobaczyć, czy nie zostałoby to przygotowane. Od 
listopada do grudnia mam sporo takich wiadomości, dosyć przykrych, stąd moje pytanie. Nie 
jesteśmy w stanie stwierdzić czy dalej działa to tak, jak działało podczas naszych kontroli, bo w 
ostatnim czasie nie byliśmy tam, jako radni z komisją. 
Przewodniczący Zarządy os. Staszica Roman Bytniewski - zamieszczając mój post chciałem 
zwrócić uwagę na to, że stypendium Jana Pawła II jest w Dęblinie od 2006 roku. W 2022 roku 
zmieniliście Państwo regulamin przyznawania, który bardzo mocno ograniczył dostępność tego 
stypendium i na to chciałem zwrócić uwagę. Przypomnę, że w konkursie z historii na etapie 
województwa wzięło udział ponad 2000 uczniów, do etapu Wojewódzkiego doszła tylko setka 
i nawet ta setka, która została wyselekcjonowana nie gwarantuje, że otrzyma tytuł laureata czy 
finalisty, bo to może osiągnąć tylko 50 lub 20 uczniów. Jest to duże ograniczenie, które może 
deprecjonować osiągnięcia uczniów, którzy znajdą się w tej setce, a mimo wszystko stypendium 
Jana Pawła II nie dostaną. To nie jest tak, że tylko w tym roku nasi uczniowie biorą udział 
w różnego rodzaju konkursach, tylko rok rocznie. W tym roku się zdarzyło, to jest akurat 
dziecko z naszej szkoły, prowadzone przeze mnie i to jest nawet jedyna uczennica z powiatu 
ryckiego i może tego stypendium nie uzyskać. Dziękuję Pani Burmistrz za to, że Pani złożyła 
gratulacje i pochwaliła. Jeśli chodzi o mój post, to nikogo w nim nie obraziłem, stwierdziłem 
fakty. Jest jeszcze coś takiego jak wolość wypowiedzi i nikt mi nie może odebrać możliwości 
wypowiedzenia się zarówno na Facebooku czy innym miejscu. Pochwaliłem naszą uczennicę, 
zamieściłem post i biorę za to pełną odpowiedzialność, ale nikogo nie obraziłem, stwierdziłem 
fakt jaka zmiana nastąpiła w regulaminie i jak mocno ogranicza dostępność do stypendium Jana 
Pawła II, które w Dęblinie funkcjonuje od 2006 roku, a w 2022 roku został bardzo mocno 
ograniczone. 
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Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - wracając do Pani Czarneckiej, to ostatnia wizyta 
w schronisku była w grudniu, tuż przed podpisaniem umowy. Także jakbyśmy nawet bardzo 
chcieli przyjąć tą argumentację, to w listopadzie i w grudniu nic nie zmieniło na niekorzyść. 
Uwagi, o których Pani dzisiaj mówi nie były zgłaszane mi bezpośrednio, ani przez mieszkańca, 
ani przez Panią, która była w posiadaniu takiej wiedzy. Mnie informowano, że po ostatniej 
kontroli nic się nie zmieniło, jeśli chodzi o poziom opieki nad zwierzętami. Jednak nie oznacza 
to, że spoczywamy na laurach, bo będziemy na pewno regularnie kontrolować cały czas to 
schronisko. 

Wracając do Pana Przewodniczącego os. Staszica, bardzo się cieszę, że Pan dzisiaj zabrał 
głos w temacie, chociaż szkoda, że nie wcześniej. Gdybyśmy rozmawiali przed podjęciem 
uchwały, każda krytyka czy pomoc, przez osoby doświadczone tak jak Pan w tym zakresie, 
byłaby dla nas nieoceniona. Szkoda, że tak późno i wywołana postem. Nie mówiłam, że 
kogokolwiek Pan obrażał. Każdemu wolno pisać posty i nawet w ten sposób się informować, ale 
nie w takim wypadku, kiedy informację możemy podzielić się na sesji. Jest Pan na każdej sesji, 
również wtedy, gdy dyskutowaliśmy na temat tej uchwały i wszystkie cenne uwagi, które dzisiaj 
nam Pan powiedział mogliśmy wówczas rozważyć. Jeżeli przez takie zapisy ograniczy się 
zdecydowanie liczba uczniów objętych stypendium, to zawsze ta uchwała może zostać 
zmieniona. Zweryfikuje ją nam czas. Zobaczymy ile naszych uczniów dzięki Państwu będzie 
laureatami konkursów Wojewódzkich. Jeśli będzie to nieosiągalne, a to nie o to nam chodzi, bo 
chodzi o to żeby uczeń był motywowany. Ograniczenie mogliśmy wprowadzić, bo te stypendia 
mają raczej charakter stypendiów naukowych, a Janowi Pawłowi II, chodziło tu o to żeby 
otrzymywali je uczniowie o niewielkich dochodach. Miały być nim objęte dzieci z rodzin 
ubogich, które osiągały wysokie wyniki w nauce. Taki był cel, czyli kryteria były dwa tj. wysoki 
poziom wiedzy oraz kryterium dochodowe. Uznaliśmy, że nie będziemy kierować się kryterium 
dochodowym młodzieży, bo jeśli chodzi o kryteria dochodowe to wspomagamy rodziny innymi 
programami i inną pomocą. Także, żeby nie ograniczać dostępności do stypendium, przez 
kryterium dochodowe dopuściliśmy wszelką młodzież w Dębinie, która chce się uczyć i chce 
osiągać wysoki poziom wyników w nauce. Wiem, że kiedyś osiągnięcie wyników na poziomie 
województwa dawało też punkty, jeśli chodzi o maturę i o możliwość pozyskiwania lokat na 
uczelniach wyższych. Jeśli teraz już tak nie jest, to przynajmniej jest możliwości pozyskania 
stypendium, które u nas jest dosyć wysokie. Dlatego chcielibyśmy nagrodzić młodzież, która 
ambitnie z pomocą swoich nauczycieli, zdobywa ten poziom wiedzy. To nie jest mój zarzut do 
tego, że nie można niczego wypowiadać na Facebooku, bo po to są dzisiaj tego typu media. 
Natomiast chodzi o to, że tylko, jeżeli mamy możliwość wcześniej wypowiedzenie się 
w temacie, który został wywołany i przywołany na sesji, a osoby, które ewentualnie korzystają 
z tego typu mediów są na tych sesjach, to żeby jednak swoje zastrzeżenia wypowiedziały nam na 
sesji, bo to może doprowadzić do całkiem innych rozwiązań niż proponowane w projektach 
uchwał. Tylko o to mi chodziło i bardzo proszę na przyszłość, żeby takie sytuacje były 
rozstrzygane dużo wcześniej niż już po podjęciu uchwał. 
Radny Jarosław Wojtyś - Pani Wicestarosta wspomniała przy inwestycji „Szybciej z Dęblina 
do Ryk" o wykupie gruntów. Czy wiedzą już Państwo jak to zrobić, bo część należy do 
wspólnoty gruntowej, a z tego, co wiemy one nie mają osobowości prawnej i nie ma tam zarządu 
komisarycznego. Czy może wcześnie udałoby się powziąć jakieś rozmowy z tą wspólnotą, żeby 
złożyła wniosek o zarząd komisaryczny, żeby później nie blokować tej inwestycji. 
Wicestarosta Monika Kośmińska - Na etapie projektowania tej drogi będziemy wiedzieli, 
z której strony będą wykupowane grunty, właścicielami są osoby prywatne, wspólnota gruntowa 
oraz kolej i wojsko. Także jak najszybciej będziemy podejmować rozmowy, ale po wstępnym 
projekcie, tak żebyśmy już wiedzieli, o których gruntach mówimy. Będziemy również korzystali 
z decyzji RID-u, wiec myślę, że sobie z tym poradzimy i się wspólnie dogadamy 
z osobami, od których będziemy musieli przejąć grunty za odszkodowania. 

Burmistrz Miasta, Przewodniczący oraz Wiceprzewodniczący RM, dyrektorzy placówek 
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oświatowych w Dęblinie, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej pożegnali odchodzącą na 
emeryturę Dyrektorkę Miejskiego Żłobka „Raj Malucha" Krystynę Mączkę. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. 6. Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2023. 

Naczelnik OA Justyna Ochota - przedstawiała Raport z wykonania Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 
Dęblin na rok 2023 (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony Raport. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawionym Raportem. 

Ad 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2024 rok. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2024 rok; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 14:36:01 - 14:36:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 
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3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/501/2024 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2024 rok (stanowi załącznik do protokołu). 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
W związku z brakiem głosów dyskusji przystąpiono do głosowania, 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 14:37:45 - 14:38:22 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/502/2024 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Miasta Dęblin 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2024". 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Miasta Dęblin z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024" 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 14:45:49 - 14:46:12 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/503/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia "Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024" (stanowi załącznik do 
protokołu). 

d) powołania Komisji Konkursowej w cełu przeprowadzenia postępowania 
konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu) 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego 
na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Dęblinie; 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

24 stycznia 2024 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość procent 

12 92.31 % 

0  0 %  

1 7.69 % 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych 
głosów 

14:49:52 - 14:50:33 

zwykła 

ilość procent 

15 

13 86.67 % 

2 13.33 % 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Uchwała Nr LXXXVIII/504/2024 w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 
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Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

e) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2024. 

Przewodnicząca MKRPA Renata Kapusta-Kawka - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu) 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2024; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 14:54:03 - 14:55:12 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

1P nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 

8 

Krygrowski 

Kurowski 

Maciej 

Andrzej 

ZA 

ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 
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12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/505/2024 w sprawie uchwalenia Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Miasta Dęblin na rok 2024 (stanowi załącznik do protokołu). 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem 
Dęblin a gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ryk. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt 
uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem 
Dęblin a gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ryk; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 14:59:08 - 14:59:34 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

większość zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

1P nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

j 2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 
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7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/506/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Dęblin a gminami wchodzącymi 
w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ryk (stanowi załącznik do protokołu). 

g) pomnika przyrody. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania, 
głosowanie pomnika przyrody; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

24 stycznia 2024 r. 

głosowanie jawne imienne 

czas 

większość 

15:06:05 - 15:06:46 

zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0% nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 
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3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/507/2024 w sprawie pomnika przyrody 
(stanowi załącznik do protokołu). 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej 
w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 24 stycznia 2024 r. czas 15:08:37 - 15:09:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 
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WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

0 %  nieoddanych 
głosów 

13.33 % 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/508/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. pkt 8 Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXXVIII sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 15.15. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
lalena Piątek 

-/~7 

PRZEWODNICZMY RADY 

Macrej Krygrowski 
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